
ZÁPISNICA

Z III. riadneho zasadania komisie výstavby a územného plánovania zo dňa 15.05 2015

Prítomní členovia komisie: Ing.arch.Anna Kováčová,Tomáš Žák,Matej Nemček,Anna Dupkalová,lng.Peter

Poláček,Bc.Ladislav Mokošák

Zapisovateľka : Anna Dupkalová

Program komisie:

l.Otvorenie zasadania komisie

2.Prerokovanie nových žiadostí, pripomienok, sťažností / p.Čičman,p.Kulla Štefan,p.Korman Jaroslav,Anton

Šteiniger,p.OndruŠková,Jozef Slíž,Peter Ondrúšek,Marian Žák,Elígia Ja��ová.lng.Pospl�il s manželkou/

3.Rekapitulácia úloh

4.Záver

...................................................................................................................................................................

1.Komisiu viedol predseda komisie p. Vincent Nemček

2.Žiadosti a sťažnosti občanov

Žiadosť p. Mareka Čičmana

p.Čičman žiada o osadenie dopravnej značky STOP v križovatke Adamkovce a Vyšná cesta/pri trafe/

Stanovisko komisie: Komisia odporúča umiestniť dopravnú značku STOP v danej križovatke .Osadením sa

predíde dopravným nehodám a zvýši sa bezpečnosť premávky.

P.Kulla Štefan - sťažnosť na neupravenie miestnej komunikácie po stavebných úpravách

p.Kulla podal sťažnosť na neupravenie komunikácie po vykonaní el.prípojky

Stanovisko komisie: Komisia po vykonaní obhliadky navrhuje listom vyzvať p.Halúskovú na odstránenie sute

z miestnej komunikácie a uvedenie do pôvodného stavu.

Jaroslav Korman - žiadosť o vybudovanie vpustu kanalizácie

p.Korman podal žiadosť o vybudovanie vpustu kanalizácie povrchovej vody a odvodnenie cesty v časti

Parišovce

Stanovisko komisie: Komisia neodporúča odvodňovať miestne komunikácie do kanalizácie nakoľko

vybudovaná kanalizácia nie je určená na odvodňovanie povrchových vôd z komunikácií .Odvodnenie cesty sa

môže vybudovať súčasne s položením asfaltového koberca odvodňovacím žľaborn na predmetnej komunikácii

za predpokladu, že budú na to finančné prostriedky

Anton Šteiniger - žiadosť o doriešenie odvodnenia priekopy

P.Šteiniger podal žiadosť o odvodnenie priekopy od p.Mokošáka po p.Bosú/Barčiakovú/

Stanovisko komisie: Po obhliadke bolo zistené O, že cez pozemok p.Barčiakovej prechádza potrubie, ktoré

zachytáva povrchovú vodu z hlavnej cesty a odvádza ju do časti Kolo.Doporučujeme osadiť kanalizačnú rúru do

priekopy a napojiť ju do tohto potrubia .Prípojka sa Omôže vykonať pred pozemkom p.Barčiakovej prípadne

s ich súhlasom na ich pozemku Jedná sa cca o 3m výkopu.



Pani Ondrušková : - sťažnosť proti úpravám bez stavebného povolenia

Pani Ondrušková podala sťažnosť na vykonanie oplotenia p.č.1304 a žiada o úpravu prístupu k pozemku do

pôvodného stavu.

Stanovisko komisie: Na základe zamietnutia prokurátorom o odpredaj obecného pozemku p.č.130S p

Šarlinovy a po vykonaní obhliadky na mieste odporúčame vyzvať p.Šarlinu na odstránenie oplotenia a uvedenie

do pôvodného stavu vrátene oplotenia pozemku a príjazd u k p.č.1304, ktorý je vo vlastníctve p. Ondruškovej

Žiadosť p.Marian Žák - žiadosť o vybudovanie miestnej komunikácie vrátane odvodnenia

povrchových vôd

Stanovisko komisie: Stavebná komisia vykonala zameranie nedokončených komunikácií a aj uvedená

komunikácia bude zapracovaná do harmonogramu výstavby ciest

Žiadosť manželov Pospíšilových o dobudovanie komunikácie u Hollých

Ing. Pospíšil žiada opakovane o výstavbu prístupovej cesty po pozemku vo vlastníctve

obce,zlikvidovanie jamy, ktorá sa nachádza na ceste v blízkosti rodinných domov

Stanovisko komisie: Komisia vykonala obhliadku u Hollých a bolo zistené, že komunikácia je

momentálne vedená po súkromných pozemkoch. Kanalizácia bola vybudovaná na obecnom pozemku

a kedže v danej časti už nebudú vykonávané ďalšie výkopové práce môže byť diera v ktorej sa

nachádzajú potrubia zachytávajúce odpadové a povrchové vody. Odporúčame osadiť zbernú šachtu

a tým zlikvidovať jamu, ktorá je sama o sebe nebezpečná. Je potrebné ohraničiť hrany diery aby

nedošlo k dopravnej nehode prípadne úrazu.Cestu zahrnieme do harmonogramu výstavby miestnych
komunikácií.

P.Jozef Slíž - žiadosť o dobudovanie kanalizačnej prípojky k rodinnému domu

p.Sllž žiada o dobudovanie kanalizačnej prípojky k rod.domu č.636

Stanovisko komisie - Po vykonaní obhliadky bolo zistené, že pri pozemku p. Slíža je vybudovaná

spoločná kanalizačná prlpolka aj k pozemku Č. 2520.Z uvedného dôvodu komisia neodporúča
vyhovieť uvedenej žiadosti nakoľko by došlo aj k zmene projektu .čo by mohlo narušiť garancie dané

Sevakom. Stanovisko Sevaku bolo zaslané p.Slížovv a jeho žiadosť bola zaslaná po ukončení prác.

p.Peter Ondrúšek - žiadosť o vybudovanie miestnej komunikácie u Hollých/p.č.5155/1/

Stanovisko komisie - Komisia odporúča zahrnúť predmetnú komunikáciu do harmonogramu
výstavby miestnych komunikácií

Rekapitulácia úloh:

l.Doplniť do harmonogramu výstavby miestnych komunikácií nové žiadosti

2.Vykonať obhliadku žiadosti .p Adzimová

Pripomienka: Vincent Nemček navrhuje umiestniť na stránke obce informáciu o tom aby obyvatelia

k svojim žiadostiam ,prípadne sťažnostiam udávali aj telefónne kontakty z dôvodu možnosti
skontaktovania sa so žiadateľrnl pri obhliadkach. )
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